主 日 崇 拜 程 序


2018 年 5 月 13 日   早上 11 時正




Sunday worship program
13. May 2018 11am




1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing







2.
宣召  Calls to Worship








3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  如鹿切慕溪水










2.  你是我的一切 You are my all in all







3.  讚美之泉







4.
讚美禱告  Praise & Prayer








5.
讀經

*  舊約： 撒迦利亞書  Zechariah  14：6 - 9





Scripture reading s
*  新約： 啟示錄  Revelation  21：22 - 27





講道 / 分享
*  題目  Topic：《委身敬拜，愛主更深》




6.
Sermon
*  題目  Topic：《Devoted to serve and deepen your love》


*  經文  Verses： 羅馬書  Romans  12：1 - 2




7.
回應詩歌  Hymns
*  能不能







8.
奉獻 Offerings，代禱 supplication







9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
見證分享  Testimony








11.
歡迎及家事分享  Welcome and Announcemen t





12.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing







講道經文 / Sermon Verses：《羅馬書  Romans  12：1 - 2》

12:1  所以，弟兄們，我以　神的慈悲勸你們，將身體獻上，

當作活祭，是聖潔的，是　神所喜悅的；你們如此事奉乃是


理所當然的。12:2  不要效法這個世界，只要心意更新而變化，

叫你們察驗何為　神的善良、純全、可喜悅的旨意。



******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
請為聖靈降臨節的洗禮和多文化露天崇拜禱告，求主預備天氣，

預備人心，同心敬拜。Pray for the Pentecost day baptism and 



multi-cultural worship in the Part. May God provide weather for the big event. 
→
請為挪威中部面臨的水災禱告，求主保守當地百姓的安全。



Pray for the flood affected areas in the Eastern part of Norway. 



May God protect lives of the people. 




→
為北歐長者外出旅行的平安出入禱告和感恩。Pray for the elderly 

from NCCC churches who travelled  together to continent Europe. 



May Gods peace and joy be with them.  




家 園 訊 息  Announcement




歡迎各位參加崇拜。Welcome all to participate in worship。                          


→
5月20日聖靈降臨節有6位弟兄姊妹接受洗禮。教會將在門口停車場



邊上安置塑膠水池，舉行露天浸禮，請弟兄姊妹都來參加崇拜，



慶祝聖靈降臨節，與受洗的弟兄姊妹分享喜樂。On May 20th, 



there will have 6 brethren and sisters be baptised. The church will set up a 



plastic pool beside the entrance parking lot and hold an open-air baptism. 



All are invited to attend the worship, to celebrate  the Pentecost and to share 



joy with the baptised brothers and sisters.




→
5月21日禮拜一聖靈降臨節第二天上午11點，在St.Hanshaugen公園



有多文化聯合崇拜並有節日慶祝，有各國食物、小吃出售。本堂


負責一個兒童活動攤位，詩班獻唱，提供中國特色食物，請弟兄



姊妹帶朋友參加，體會多民族教會露天敬拜的隆重氣氛，也作為



東道主，主動關心照應來自各國各方的主內肢體和嘉賓朋友。



On Monday the 21st of May at St. Hanshaugen Park, there will be a multi-



cultural worship and Pinse Festival celebrations. There will be having 



different activities and foods from different cultures for sale. Our church 



is responsible for a children's activity booth, joining in choir singing, and 



provides food. You are invited to bring friends to experience the multi-



cultural open-air worship  of different ethnic churches. As one of the hosts, 



we are in the position to take care of friends and guests from different churches.
→
6月3日教會將舉行家庭崇拜和孩童祝福禮，請家長帶著上年出生的



孩童來教會接受祝福，將孩子奉獻給神，蒙神眷顧帶領。



On June 3, the church will hold family worship and a blessing ceremony for 



newborn baby and children. The parents are invited to bring your children 



born in previous year to receive blessings, and to dedicate them to God.


→
崇拜後13.00詩班在一樓練唱。Choir practice will be held on the 1. fl. at 13.
→
5月20日崇拜後，13點有廣東話查經。經文：歴代志下 20：1 - 30。



題目是＂如何克服困難＂。






Kantonesisk forening har bibelsamling neste søndag kl 13. Bibelvers er



2. Kongebok 20:1-30. Tema："Hvordan å overvinne vanskeligheter".


→
2018年第37屆北歐華人基督教會聯合夏令營將於2018年7月9日至15日

在瑞典Sjövik Folkhögskola舉行，主題為“教會的使命和異象"，

兩位講員分別是廖元威牧師（普通話）與區伯平牧師（粵語）。
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報名截止日期延期至5月20日，尚有若干名額，歡迎大家儘早與

夏令會聯絡人姜珊姊妹報名。

Nordic Chinese Christian Church the 37th Joint Summer Camp will be held 

on 9th – 15th, July, Sjövik Folkhögskola, Sweden. The main topic of this 

year’s summer camp is ‘The mission and Vison of the Church’. 



Registration deadline prolonged til 20th May, and welcome everyone to 

register. Registration contact person: Shan Jiang.



→
2018年10月19日-24日 ALIVE 計畫到泰國短宣，如果希望更多


瞭解關於這次短宣，請與孫思佳Tina 聯繫， 也請大家為他們的

需要和籌備來代禱。"






ALIVE will start a  mission trip to  Thailand from 19th to 24th  October  


2018,  if you want to know more about it, please contact Tina.   Please pray  

for their needs and preparation to support them.



